
Odgovor
na občanovo

vprašanje
Avtor članka J. G. in uredniš-

tvo Naše skupnosti sta nas spod-
budila, da odgovorimo na neka-
tera vprašanja, zapažanja in ra-
zmišljanja v zvezi z novo tržnico
v Mostah in urejenost njene oko-
lice.

Predvsem moramo poudariti,
da je tudi KS Moste opozorila
ustrezne organe, -"j odpravijo
nekatere pomanjkljivosti v trž-
nici in njeni okolici. Verjetno se
celo niso pokazale vse po-
manjkljivosti, kajti predlogi za
odpravo le-teh prihajajo skoraj
vsak dan, vsaka umestna pobuda
pa je za nas zelo dobrodošla.

Svet potrošnikov se intenzivno
dogovarja s tozdom Živilski trgi,
kako popestritit izbiro blaga. Se-
veda nastopajo v zvezi s tem tudi
obiektivne težave.

Trenutno je zaradi ostre zime
zelo majhna izbira povrtnin, juž-
nega sadja pa tudi drugod ni na
pretek. Aktivno sodelujemo s
predlogi in mnenji o funkcional-
nejši izrabi prodajih prostorov,
seveda v okviru obstoječih mož-
nosti.

Predvsem si prizadevamo, da
bi v novi tržnici dobili prodajni
prostor za povrtnine, sadje in
špecerijsko blago — nekaj po-
dobnega, kot je bila prodajalna
Sadja — zelenjave v stari tržnici.

Že pred časom smo ustrezne
organe opožorili na ureditev

nedokončane okojice nove trž-
nice in parkirnega prostora pred
njo.

Parkiranje je v centru Most
nasploh večji problem. Nekaj
parkirnih prostorov bomo dobili
na ploščadi bivše tržnice, ko
bodo le-to odstranili.

V razpravi imamo tudi novo štu-
dijo o ureditvi tekočega in mirujo-
čega prometa v centru Most, ki pa po
vsej verjetnosti ne bo pomenila kva-
litetnejšega premika — vsaj ne vse
do takrat, dokler ne bodo odstra-
njeni nekateri objekti. Komunalnega
redarja že dolgo časa nimamo vec,
ker sredstva zanj nismo dobili od ni-
kogar, sami pa jih za te namene tudi
nimamo. Sicer pa smo tudi mi postali
majhna KS. Tudi če bi imeli komu-
nalnega redarja, verjetno ta ne bi
rešil problema parkiranja v centru
Most.

Z zgraditvijo Doma španskih bor-
cev bomo končali z urbanistično ure-

ditvijo centra Most. Upamo, da bo z
zaključkom teb del postal center
Most sodoben urbanistični mestni
predel — center, ki pa bo nosil tudi
vse spremljajoče tegobe takšnega
središča, npr. betonsko utesnjenost,
pomanjkanje zelenic, parkirnih pro-
storov in podobno. Zato bo treba po-
storiti še marsikaj, da bi te tegobe
vsaj omilili.

Urbanistični izgled centra Most ne
more nikoli več biti takšen, kot je bil
včasih. Spremembe in razvoj so po-
sledica naših potreb, hotenj, predv-
sem pa dogovorov.

Vsi skupaj m bomo morali s svojim
delom, predvsem pa z odgovornej-
šim odnosom do okolja prispevati
delež za boljše počutje in življenje v
centru Most — in naše Moste bodo
lepše, kot so bile včasih.

Če se bomo tega zavedali in tako
ravnali, bodo Moste obdržale svojo
posebnost iz polpretekle zgodovine,
bodo pristne, predvsem pa prijetne.
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